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Dagsorden til MHR34 
Onsdag den 27. november 2024 kl. 17.00 – 18.00 i Nicolaihuset. 

Der vil til møde blive serveret en let anretning eftermødet kl. 18.00. 
Bernd Lorenzen vælger salme. 

 
 
 
Afbud fra:   Kirsten Sønderby, Eva Løbner, Inga Hedegaard, Lars Rasmussen, Dieter Klein, Lisa 
Trøster. 
 
Bilagsoversigt: 1) Forretningsorden for menighedsrådet 
 2) Vedtægt for kommunikationsudvalget 
 3) Vedtægt kirkegårdsudvalget  

 4) Høring om forslag vedr. menighedsrådsrepræsentation af den tyske del   
af menigheden. 

 5) Foreløbig rapport om tidskapsler fundet i kirkens spir. 
  
 

 17.00 – 17.05  

0 Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen godkendtes. 

 17.05 – 17.20  

1 Orientering v. formand og 
administrationschef 
 
 

Formanden orienterede om, at der var et 
rigtigt godt medarbejdermøde og god fest i går 
– et stor tak til Lene Kindberg for arbejdet med 
festen. 
 
 

Administrationschefen orienterede om: 
 
1) Tårnprojektet forløber planmæssigt efter 

nye tidsplan. Projektet forventes afsluttet 
marts 2025, herefter skal pladsen foran 
kirken ordnes og bringes i orden. 
Det gamle urværk i tårnuret er det ikke 
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muligt at finde plads til at opbevare i 
tårnet, hvorfor der afsøges anden 
placeringsmulighed. En mulig placering 
kunne være i en nu ubrugt del af kapellet, 
hvor det gamle krematorieanlæg stod. 
Værket skal bevares som museal genstand. 

 
 

2) Der har været stormskade på dele af 
presenningen over Nicolai Kirke sidste 
weekend – skaden er udbedret. 

 
3) Der har været afholdt 1. års syn af 

varmeprojektet i Nicolai Kirke. Udover en 
række småting, som bliver rettet, vil der 
blive set grundigt på styringen af kirkens 
varmesystem, så der sikres en jævn varme i 
kirken og så trækproblematikken 
afhjælpes. 

 

 17.20 – 17.35  

2 Revision af forretningsorden og 

vedtægter forud for ny valgperiode. 

 

Forud for næste valgperiode gennemgås 

og justeres sognets forretningsorden og 

vedtægter, så disse kan fungere som 

grundlag for det nyvalgtes råds 

konstituering på mødet d. 27. november. 

Det ny-konstituerede råd vil senere 

gennemgå og evt. revidere 

forretningsorden og vedtægter for råd og 

udvalg for valgperioden. 

 

På mødet d. 7. november blev følgende 

godkendt: 

1) Vedtægt for forretningsudvalget 

2) Vedtægt for kirkeudvalgene 

3) Vedtægt for formandskab 

4) Vedtægt for kontaktperson 

5) Vedtægt for kasserer 

 

Efter mødet d. 7. november tilbagestår 
godkendelse af følgende:  

Formanden indledte og præsenterede punktet. 
Forretningsorden for menighedsrådet, 
Vedtægt for kommunikationsudvalget og 
Vedtægt for Kirkegårdsudvalget blev godkendt. 
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1. Forretningsorden for menighedsrådet. 
2. Vedtægt for kommunikationsudvalget 
3. Vedtægt for Kirkegårdsudvalget. 
 
Baggrunden for punktet er, at 
ovenstående forretningsorden og 
vedtægter blev godkendt på mødet d. 2. 
oktober, hvorefter det på mødet d. 7. 
november blev besluttet at ønske en 
mindre ændring indført, nemlig, at det 
ikke er formændene for hhv. kirkegårds- 
og kommunikationsudvalgene som 
repræsenteres i forretningsudvalget men 
et medlem valgt af udvalgets midte. 
Denne ændring er indført i 
forretningsordenen og de to vedtægter. 
 
Det indstilles, at forretningsorden for 
menighedsrådet og vedtægt for 
kommunikationsudvalget samt vedtægt 
ofr kirkegårdsudvalget godkendes. 
 

 17.35 – 17.45  

3 Høring om forslag vedr. 
menighedsrådsrepræsentation af den 
tyske del af menigheden. 
Jf. bilag 4. 
 
Rådet tager stilling til, evt. indsendelse 
af høringssvar ifm. høringen udsendt 
af Biskop Marianne Christiansen. 
 

Formanden indledte og redegjorde for punktet 
som drøftedes. 
 
Det blev besluttet at rådet støtter op om 
fremsendte forslag fra Biskoppen og sender et 
høringssvar. 

4 17.45 – 17.55  

 Der er fundet tidskapsler i vejrhanen på 
kirkens spir. 
Bilag 5 indeholder Konservators 
foreløbige rapport. 
 
Sagen præsenteres, og der tages stilling 
til, om materialet ønskes yderligere 
konserveret og stabiliseret og om det hele 
skal genforsegles? 
 

Formanden indledte punktet, og det blev 
besluttet at materialet præserveres, 
affotograferes og lægges tilbage i kuplen. 
Videre er der ønske om at der lægges en hilsen 
fra nutiden op i forbindelse med renoveringen. 

5 17.55 – 18.00  
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 Eventuelt 
 

Kirsten Christensen retter en stor tak til de 
rådsmedlemmer, som ikke fortsætter i rådet. 
 

 


